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Indkaldelse til ordinær generalforsamling tirsdag d. 31. maj 2011 kl. 19.30-21.30 i Emdrup kirke. 
 
d. 28. april 2012 

         
 
 
Referat fra ordinær generalforsamling i Vigen Vejlaug 2. juni 2014 
 
Dagsorden: 
1) valg af dirigent og referent 
2) beretning fra bestyrelsen om vejlaugets virksomhed i det forløbne år 
3) gennemgang af områdets nuværende tilstand og påbud fra Københavns Kommune 
4) fremlæggelse af regnskab til godkendelse 
5) forslag fra bestyrelsen. Budgetforslag, vedligeholdelsesplan, kontingent 
6) forslag fra medlemmerne (skal indsendes skriftligt til bestyrelsen senest 14 dage før mødet) 
7) godkendelse af budgetforslag, vedligeholdelsesplan og medlemskontingent for næste år 
8) valg af medlemmer til bestyrelsen , Palle Rasmussen ønsker ikke at genopstille, 1 ny skal vælges 
9) valg af formand , Lennart Søgård-Høyer genopstiller 
10) valg af revisor 
11) evt. 
 
Den fulde dagsorden med bestyrelsens forslag til vedligeholdelse, budget m.m. var sendt til alle 
medlemmer fire uger inden generalforsamlingen. 
 
Ad 1) 
Per Andersen blev valgt til dirigent og Joakim Groth blev valgt til referent. 20 medlemmer var mødt op 
til generalforsamlingen.  
 
Ad 2) 
Vigen Vejlaugs formand, Lennart Søgård-Høyer, gav følgende beretning: 
 
Der er afholdt 6 bestyrelsesmøder i 2013.  
 
Bestyrelsen har gennemført et vejsyn med Dong, Kemp & Lauritsen, Københavns Kommune og 
oldermand. 
 
Der er omdelt materiale til alle beboere om nabohjælp samt udsendt nyhedsbrev om emnet. Endvidere er 
der sendt andre nyhedsbreve om bl.a. kabellægning i området. 
 
Der er udført følgende på vejlaugets veje: 
 
Der er repareret huller i vejene med asfalt, herunder 2 kommunale påbud, der er udskiftet udvalgte 
knækkede fliser i forbindelse med kabellægningen, vejbrøndene er tømt én gang, rendestene er fejet 2 
gange, der er ryddet sne 2 gange og saltet 19 gange. 
 
Der er indmeldt 3 nye medlemmer, så vi nu er 61 ud af 83 mulige dvs. 73% medlemsdækning. Ingen har 
meldt sig ud. 
 
Kabellægningen i vejene er næsten afsluttet. Bestyrelsen har fotograferet alle fortove og veje, og 
bestyrelsen vil lave et vejsyn, når arbejdet er udført for at se, om udbedringerne efter gravearbejdet er 
udført tilfredsstillende. 
 
Formandens beretning blev godkendt. 
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Ad 3) 
 
Formanden gennemgik områdets tilstand og fortalte, at den ene halvdel af Rørmosevej er i en så dårlig 
tilstand, at der muligvis skal laves en ny asfaltbelægning, og derfor er der afsat ca. 50.000 kr. i budgettet 
til at udbedre vejen. Dette bliver gennemført, hvis et professionelt vejsyn konkluderer, at det vil være 
det mest forsvarlige at gøre. Vi ved fra tidligere vejsyn udført af professionelle, at nye belægninger skal 
laves i tide, inden at det bærende underlag under asfalten er udvasket pga. huller og revner i asfalten.  
 
Som oplyst i et nyhedsbrev, så udskifter kommunen vores lysmater senest ved udgangen af 2015. Til det 
fortalte Lennart Frandsen, at hvis kommunen ændrer en placering af en lysmast, vil det komme i høring 
hos beboerne.  
 
Efter gennemgangen fremkom der et ønske fra medlemmerne om at udskifte knækkede fliser, som 
kunne være til fare for fodgængerne, og bestyrelsen ville sørge for, at dette arbejde bliver udført. Der er 
som nævnt under formandens beretningen allerede udskiftet nogle knækkede fliser i forbindelse med 
kabellægningen, men bestyrelsen vil lave et vejsyn og vurdere, om flere fliser skal udskiftes. 
 
Ad 4) 
Kassereren gennemgik årets regnskab, som blev godkendt. 
 
Ad 5) 
Formanden gennemgik bestyrelsens budgetforslag og vedligeholdelsesplan, som er beskrevet i 
indkaldelsen til generalforsamlingen.  
 
Ad 6) 
Der var ikke indsendt forslag fra medlemmerne, hvorfor punktet udgik. 
 
Ad 7) 
Bestyrelsens forslag til budget, vedligeholdelsesplan og medlemskontingent blev godkendt. Dog blev 
vedligeholdelsesbeløbet forhøjet fra 20.000 kr. til 30.000 kr. pga. ønsket fra medlemmerne om 
udbedring af knækkede fliser. 
 
Ad 8) 
Palle Rasmussen ønskede ikke at genopstille til bestyrelsen, og Jens Ulrik Lange fra Rørmosevej 13 
meldte sig som den eneste til vejlaugets bestyrelse. Han blev klappet ind i bestyrelsen. De øvrige 
ordinære bestyrelsesmedlemmer genopstillede og fortsætter i bestyrelsen. 
 
Ad 9) 
Lennart Søgård-Høyer blev genvalgt som formand. 
 
10) Henrik Löhrer blev genvalgt som revisor. 
 
Ad evt.) 
Lennart Frandsen, der er formand for Emdrup Grundejerforening, fortalte, at Frederiksborgvej bliver 
renoveret ligesom Emdrupvej blev det for nogle år siden. Overkørslen over Emdrup Torv bliver lukket 
efter pres fra grundejerforeningen, da bilkørslen har været for farlig for fodgængere. 
 
Dato 5. juni 2014 
 
Joakim Groth 
 
Referatet er godkendt af dirigenten Per Andersen	  
 
 
 
 

 


